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Protokół Nr L/2022 
z sesji  Rady Gminy Kętrzyn  z  dnia  07 września 2022  roku 

 

Data i godzina spotkania 07.09.2022 r.   godz. 11.00  
 

 Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski 

Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz 

Inspektor ds. obsługi rady Pani Jagoda Pyrka 

Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego Pan Marek Lemieszek 

Radca Prawny Dariusz Bączek 

Prezes GPK Krzysztof Tetfejer  

Kierownik GOPS Kętrzyn Pan Robert Trusewicz 

p.o. dyrektora GOK Pani Marta Szmyd 

Inspektor ds. oświaty Pani Anna Abramowicz 

Nieobecni : Mańkowska Agnieszka 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz stwierdziła, że na 15 radnych obecnych 
jest 14 w związku z czym obrady są prawomocne. Nieobecni radni to radna Pani Renata Olechnowicz. 
Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, iż sesja jest nagrywana i osoby w niej uczestniczące muszą 
liczyć się z tym, że materiał może zostać upubliczniony.  
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała proponowany porządek obrad: 
 
1/ Otwarcie posiedzenia           

2/ Stwierdzenie prawomocności obrad 

3/ Wybór sekretarza obrad 

4/ Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami 

5/ Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 
6/ Podjęcie uchwał : 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn 
 w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 w sprawie zmiany uchwały Nr L/332/2010 Rady Gminy Kętrzyn w sprawie procedury uchwalania 

budżetu gminy  oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 
projektowi budżetu 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na realizację zadania w 
zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn-Mażany przez 
Wopławki 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Zwiazkowi Gmin „ Barcja” w Kętrzynie na realizację 
zadania „ Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn- Gierłoż-Parcz- etap I” 

 w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 
Kętrzyn w latach 2022 – 2028 

 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej 
zabudowanej położonej w Karolewie na rzecz dzierżawcy 

 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa za rok szkolny 2022/2023 w Gminie Kętrzyn 
 w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich 
pobierania 

 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 
mieszkaniach chronionych 

7/ Stanowiska, oświadczenia, apele, opinie 

8/ Interpelacje i zapytania radnych 

9/ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

10/ Przyjęcie protokołów z sesji 

 - z dnia 08 czerwca 2022 roku 

 - z dnia 29 czerwca 2022 roku 

11/ Sprawy różne 
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Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie procedury uchwalania budżetu gminy oraz rodzaju szczegółowości materiałów informacyjnych, 

towarzyszących projektowi budżetu. Wyjaśnił, iż zamysłem było wydłużenie terminu  składania wniosków, 

również dla sołectw. Jest to jednak niemożliwe, ponieważ ustawa o funduszu sołeckim wprost wskazuje 

nieprzekraczalny  termin do 30 września. 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie przyjęcie proponowanej zmiany. 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz  poddała pod głosowanie przyjęcie 
porządku obrad po zmianach.  
 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Ad. pkt 3 Wybór sekretarza obrad 

 

Sekretarzem obrad została Pani Mirosława Katiuszyn.  

 

Ad. pkt 4 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami 

 

Wójt Gminy Kętrzyn przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie pomiędzy sesjami.  

 

Radny Pan Mirosław Tomasik spytał o linię kolejową Węgorzewo-Kętrzyn oraz o szczegóły spotkania z 

Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie -  jakie są fundusze i czy będą przedłużone umowy? 

Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż jakiś czas temu Starostwo Powiatowe w Kętrzynie, 

które stało się zarządcą tejże linii kolejowej  wypowiedziało umowę. Powstał pewien spór, gdzie PKP 

twierdzi, że ta umowa jest nieskutecznie wypowiedziana, a starostwo twierdzi, że jest skutecznie 

wypowiedziana. W międzyczasie w Wilczym Szańcu pojawili się pasjonaci kolei, którzy mają fajny pomysł. 

My jako samorządowcy - tutaj w też trzeba to zaznaczyć - z bardzo zaangażowanym również Starostą, 

Powiatu Kętrzyńskiego, Panem Michałem Kochanowskim, chcemy pomóc. Pasjonaci kolei mają pomysł 

uruchomienia drezyn, napędzanych siłą mięśni, a my jako Powiat i Gmina Wiejska Kętrzyn chcemy im to  

umożliwić. Niestety na razie okazuje się, że formalne sprawy stoją temu na przeszkodzie. Wójt dodał, iż 

w powyższej sprawie na pewno w najbliższym czasie odbędą  się kolejne spotkania,  by już w  przyszłym 

sezonie pasjonaci mogli tymi drezynami wozić turystów w kierunku Czernik, czy też w kierunku 

Węgorzewa.  Wójt wyjaśnił, iż w odpowiedzi na kolejne pytanie - spotkanie z Dyrektorem Powiatowego 

Urzędu Pracy dotyczyło robót publicznych. Te umowy są już w tej chwili i będą przedłużane. Maksymalny 

okres zatrudnienia, jeżeli chodzi o roboty publiczne to koniec listopada. Wójt zauważył, iż w dużej części 
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dysponentem środków z Urzędu Pracy jest Gmina Wiejska Kętrzyn i Barciany. Reszta gmin nie do końca 

korzysta ze środków aż w takiej skali.  

Radna Pani Renata Olechnowicz spytała o spotkanie w dniu 28 czerwca z Wiceministrem Ministerstwa 

Infrastruktury Panem Rafałem Weber - chodzi o program inwestycji strategicznych rezerwy subwencji 

ogólnej nowych rozwiązań w obszarze rządowego funduszu rozwoju dróg.  

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił,  iż  było to przed naborami i dotyczyło właściwie tego, co się w większości 

zadziało.  

 

Ad. pkt 5 Sprawozdanie z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego w Karolewie 

Pan Krzysztof Tetfejer wyjaśnił, iż w okresie międzysesyjnym przebudowano sieć wodno-kanalizacyjną 

miejscowości Wopławki. Zdemontowano i zamontowano ponownie hydrant przeciwpożarowy w 

miejscowości Czerniki( w trakcie przebudowy drogi gminnej). Ponadto wymieniono elementy 

infrastruktury w postaci zawiesi w przepompowniach ścieków Smokowo, Wopławki. Zamontowano szafę 

sterującą w przepompowni ścieków w miejscowości Smokowo. Zamontowano zestaw hydroforowy w 

miejscowości Nowa Różanka na potrzeby gospodarstwa rolnego - był to wynik problemu z uzyskaniem 

ciśnienia na kolonii w Różance. Zamontowano studnię redukcyjną w miejscowości Nowa Różanka, która 

po oddaniu stacji uzdatniania wody w Nowej Różance pozwoli na operowanie ciśnieniem wody według 

zapotrzebowania z rozdziałem na kolonie i Nową Różankę. Przebudowano sieć wodno-ściekową w 

miejscowości Łazdoje. Dokonano przeglądu hydrantów w miejscowościach Karolewo, Czerniki. 

Naprawiono drogi gminne w miejscowościach Borki, Mażany. Uzupełniono kruszywem ubytki w drodze w 

Czernikach. Wykoszono tereny komunalne w miejscowości Wilamowo, Smokowo, Karolewo, Kruszewiec 

oraz tereny publiczne w miejscowości Nowa Wieś Kętrzyńska. Wykonano okresowe czyszczenie 

przewodów kominowych w lokalach gminnych. We współpracy z gminą ustalono konieczność 

uzupełnienia 111 sztuk deklaracji opłaty za gospodarkę odpadami. Od początku roku wydano 40 

warunków przyłączenia do sieci. Wykonywano obowiązki statutowe spółki w ramach, których na potrzeby 

mieszkańców Gminy Kętrzyn w okresie 8 miesięcy dostarczono 228 000 m³ wody, z czego 154 tys. 

pochodzi z zakupu zewnętrznego. Zakupy wody w powyższym okresie wzrosły w stosunku do roku 

ubiegłego dwukrotnie, co jest wynikiem trwającej modernizacji SUW Nowa Różanka. Sprzedaż wody dla 

odbiorców wyniosła 163 000 m³, spadek do roku ubiegłego jest na poziomie 13 000 m³. Z terenu Gminy 

Kętrzyn w okresie 8 miesięcy odebrano 81 500 m³ ścieków. Spadek do roku ubiegłego to 6,6400 m³. Z 

terenu Gminy Kętrzyn w okresie 8 miesięcy odebrano 1213 ton odpadów, co daje spadek w stosunku do 

roku ubiegłego około 93 tony, co stanowi średni spadek w ujęciu miesięcznym na poziomie około 11,63 

tony. Największe spadki zanotowano według poniższego: 32 tony w miesiącu styczniu, w miesiącu marcu 

19 ton i w miesiącu lipcu 32 tony odpadów.  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła przerwę w obradach. Sesję wznowiono po przerwie. 

 

 

Ad. pkt 6 Podjęcie uchwał 

 

 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kętrzyn 
 
Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła, iż projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej gminy Kętrzyn przewiduje wprowadzenie zmiany, dotyczącej przychodów. Po 

rozliczeniach przychody się zmieniły z tytułu innych środków, pochodzących z rozliczeń i pożyczek . Po 

zmianach przychody Gminy Kętrzyn wynoszą 10 699 209,05 zł. Następna zmiana dotyczy zmiany w 

nazwie przedsięwzięć i dotyczy przedsięwzięcia związanego z termomodernizacją budynku Urzędu 
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Gminy Kętrzyn oraz budową remizy Ochotniczej Straży Pożarnej oraz instalacją gazową w Wilkowie. 

Ponadto, Wieloletnia Prognoza Finansowa oczywiście aktualizuje również kwoty dochodów i wydatków.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł uchwały poddając ją pod głosowanie.  
Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 
 

Nr L/253/2022 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Kętrzyn   

 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 
 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 
 
 Skarbnik Gminy Pani Krystyna Kalisz wyjaśniła , iż w projekcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

następuje wprowadzenie po stronie dochodów kwoty 74 753,18 gr. Jest to kwota wprowadzona z decyzją 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego i dotyczy zwrotów części funduszu sołeckiego za rok 2021. Ponadto 

w dziale 852 i 855, dział 852- pomoc społeczna i 855- rodzina również decyzjami Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego wprowadza się zmiany o kwotę 26 868 zł z przeznaczeniem na wypłatę dodatku 400 zł 

miesięcznie na pracownika socjalnego, który świadczy pracę w środowisku socjalnym. W dziale 855 

zwiększamy plan dochodów i wydatków o kwotę 11 029 zł na opłacenie składek za ubezpieczonych oraz 

kwotę 8 529 zł za osoby popierające niektóre świadczenia rodzinne. W dziale 801- oświata i wychowanie, 

zwiększamy plan wydatków i dochodów o kwotę 10 648 zł z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w 

podręczniki i materiały edukacyjne. Ponadto, zwiększamy w dziale 852- pomoc społeczna, rozdział 852 

19- Ośrodki Pomocy Społecznej, plan dochodów o kwotę 120 tys. zł. Jest to kwota pozyskana z                   

PFRON-u na dofinansowanie zakupów inwestycyjnych i dotyczy zakupu samochodu do przewozu osób 

z niepełnosprawnościami. W pozostałych działach, wyszczególnionych w załączniku nr 1. zwiększamy 

plan dochodów o kwoty, które już zostały wykonane. Skarbnik Gminy zaznaczyła, iż w dziale 750 

administracja publiczna  zwiększono plan dochodów do kwoty 85 tys. zł. Są to dochody pozyskane z 

darowizn na rzecz przeprowadzenia dożynek w naszej gminie. Jeśli chodzi o wydatki – dokonujemy tutaj 

zmian w dziale 010 rolnictwo i łowiectwo. Dokonujemy zmian w wydatkach inwestycyjnych jak -  sieci 
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wodociągowe w miejscowości Stara Różanka, działka 145/9, 147, 145/11, 149/13 , zwiększamy plan 

wydatków o kwotę 27 tys. zł - sieć wodociągowa w miejscowości Salpik, działka nr. 119, 31/3, 121/7. 

Zwiększamy plan wydatków o kwotę 7 800 zł. W następnych zadaniach inwestycyjnych zmniejszamy plan 

wydatków o kwotę 2 tys. zł , stacja uzdatniania wody Nowa Różanka, przydomowa oczyszczalnia przy 

świetlicy wiejskiej Nowa Różanka – tutaj dokonujemy przesunięcia planu wydatków w ramach tej jednej 

inwestycji między paragrafami i wynosi ono 260 900 zł. Ponadto zwiększamy również opłatę 4,5 tys. zł 

wydatków bieżących na zakup materiałów i wyposażenia. W dziale 600, jest to dział dotyczący dróg -  

transport i łączność - zwiększamy o kwotę 3 tys. zł na pomoc dla powiatu kętrzyńskiego na realizację 

zadania w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn – Mażany -

Wopławki. Również zwiększamy plan wydatków w zakresie bieżącego utrzymania dróg o kwotę 60 500 

zł na zakup usług remontowych oraz materiałów i wyposażenia. W dziale 630 turystyka, zwiększamy plan 

wydatków na pomoc między jednostkami samorządu terytorialnymi  o kwotę 50 tys. zł na realizację ścieżki  

rowerowej w odcinku Kętrzyn -Gierłoż- Parcz .W dziale 700 dokonujemy zmian w planie wydatków 

bieżących w poszczególnych paragrafach. Są to zmiany spowodowane wnioskami sołectw. Zmiany 

następują w dziale 700, 900. Tutaj również wprowadzamy w dziale 700 nowe zadanie tj. zakup działki 

206/4 o powierzchni 13m2, Nowa Różanka w kwocie 381 zł. W dziale 750 administracja publiczna, 

zwiększamy plan wydatków o kwotę 65 tys. zł z przeznaczeniem na promocję organizacji dożynek 

gminnych. W dziale 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa zmiany planu wydatków 

o poziom 15 tys. zł - dotyczy to dofinansowania zakupu pojazdu dla Powiatowej Komendy Policji w 

Kętrzynie oraz zwiększamy plan wydatków bieżących o kwotę 6 500 zł na różne wydatki na rzecz osób 

fizycznych. W dziale 754  rozdział 754,95 również dokonujemy zmiany, w ramach funduszu sołeckiego. 

W dziale 757 obsługa długu publicznego- dokonujemy zwiększenia planu wydatków na obsługę spłaty 

odsetek od kredytów i pożyczek zaciągniętych w latach poprzednich. Kwota zwiększenia 145 491 zł.                   

W dziale 801 -  oświata i wychowanie dokonujemy zmian w planie wydatków inwestycyjnych na zadanie 

-  termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Wilkowie, tutaj zwiększamy plan wydatków o kwotę 22 802, 

zmniejszamy plan wydatków inwestycyjnych z zadania zakup autobusu o kwotę 65 tys. zł. W dziale 852 

pomoc społeczna i 853 rodzina oraz pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, zwiększamy plan 

wydatków zgodnie z decyzjami Wojewody Warmińsko-Mazurskiego oraz zgodnie z zarządzeniem 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i wprowadzamy do planu wydatków inwestycyjnych: 

zakup samochodu 9-cio miejscowego, specjalnie przystosowanego do przewozu osób 

niepełnosprawnych, w tym na wózkach inwalidzkich  w kwocie 235 tys. zł, z czego dodatkowo dostaliśmy 

dofinansowanie 120 tys. zł z PFRON-u. W dziale 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska, 

dokonujemy zmiany planu między paragrafami – dotyczy to programu "Czyste powietrze" oraz 

zwiększamy plan wydatków inwestycyjnych w dziale 921 na pompy ciepła i instalację fotowoltaiczną 

świetlicy Nowa Różanka, dokumentacja, zwiększamy plan wydatków o kwotę 1230 zł. i pompa ciepła 

instalacja fotowoltaiczna świetlicy Mażany na dokumentację -zwiększamy plan wydatków o kwotę 1230 

zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła informację dotyczącą kwoty, jaką  otrzymaliśmy z zewnątrz z 

przeznaczeniem na dożynki, czyli darowizny. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż w planie podstawowym zaplanowała w budżecie gminy 40 000 zł. Staraniem 

pracownika gminy te środki zostały pozyskane w większej kwocie i ostatecznie plan dochodów z tytułu 

darowizn i zapisów różnego rodzaju, zwiększyliśmy do kwoty 85 000 zł na dzień dzisiejszy. Czyli 85 000 

zł jest to kwota pozyskana z darowizn. 

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż ostateczną kwotę przeznaczoną i na organizację dożynek w gminie 

wiejskiej Kętrzyn, będziemy znali po dożynkach. Natomiast jeżeli chodzi o środki pozyskane z zewnątrz, 

jest to niebagatelna kwota, bo niecałe 90 000 zł. Oczywiście pochodziły one z różnych instytucji, natomiast 

patrząc na to wszystko rzeczywiście największą częścią byli lokalni przedsiębiorcy. To jest kwota ponad, 

ponad 30 000 zł. Ogólnie środków zewnętrznych na organizację dożynek pozyskano w wysokości 85 500 

zł.  

Radna Pani Mirosława Katiuszyn zauważyła, iż  Wójt i Pani  Skarbnik wskazali dochody z różnych źródeł 

na organizację tych dożynek. Dalej w dziale 750 administracja publiczna zwiększa się plan wydatków o 
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kwotę 65 000 z przeznaczeniem na promocję. Czy to są pieniądze z budżetu gminy, czy to są jeszcze też 

darowizny? 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, iż to są pieniądze z darowizny. Tak jak już wcześniej wspomniała, przy 

projekcie budżetu planowała, że pozyskamy  kwoty z darowizn- wcześniej zapisane były już te kwoty po 

stronie wydatków. Angażowaliśmy również własne środki, a w tej chwili realizację dożynek, tylko i 

wyłącznie, będziemy realizować z kwoty pozyskanych środków – 85 tyś.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie.  

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/254/2022 w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Kętrzyn na 2022 rok 

 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi kętrzyńskiemu na realizację zadania 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kętrzyn – Mażany przez Wopławki 
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski przypomniał, iż na poprzedniej sesji mówiono o przystankach 

i zaznaczał, że od września wspólnie z powiatem kętrzyńskim ta linia będzie uruchamiana.  Funkcjonuje 

już ona od 1 września na trasie Kętrzyn, Wopławki, Mażany. Trzeba się przyglądać zainteresowaniu i 

zbierać dane.  Jeżeli rzeczywiście jest taka potrzeba i mieszkańcy będą korzystali z tych linii, to środków 

mniej będzie wydatkowanych z budżetu gminy.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/255/2022 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej powiatowi 
kętrzyńskiemu na realizację zadania w 
zakresie publicznego transportu 
zbiorowego na linii komunikacyjnej 
Kętrzyn-Mażany przez Wopławki 

 
 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Gmin „ Barcja” w Kętrzynie na 
realizację zadania „ Budowa ścieżki rowerowej na odcinku Kętrzyn-Gierłoż -Parcz” 
 
Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż projekt uchwały dotyczy ścieżki rowerowej Kętrzyn-

Gierłoż, na odcinku Karolewo( od drogi powiatowej) do skrętu do jeziora Mój. Jako związek Gmin Barcja 

otrzymaliśmy dofinansowanie- wkład własny 250 000 zł, wartość całkowita zadania 5 000 000 zł. Odbyło 

się posiedzenie związku gmin, gdzie członkowie wyrazili zgodę, aby 100 000 zł przeznaczyć na budowę 

tejże ścieżki. Dodatkowo w porozumieniu pomiędzy starostą powiatu kętrzyńskiego, panem Michałem 

Kochanowskim, a także burmistrzem miasta Kętrzyna, panem Ryszardem Niedziółką - 150 000 zł dzielimy 

na 3 samorządy, czyli po 50 000 zł. Będzie to będzie pierwszy projekt „namacalny” wykonywany przez 

Związek Gmin. . Wójt dodał, iż ma nadzieję, że po przetargu  te kwoty będą wystarczające co do realizacji 

tego przedsięwzięcia.  

Radny Pan Mirosław Tomasik spytał, czy ścieżka w miejscowości Parcz będzie w jakiś sposób stykać się 

z tą ścieżką, która budowana będzie przez krainę wielkich jezior mazurskich? 

Wójt Gminy Kętrzyn Szanowni wyjaśnił, iż jeżeli chodzi o dofinansowanie -  5 000 000 zł, to dotyczy to 
budowy ścieżki na odcinku od Orlika w Karolewie ( czyli droga powiatowa od drogi wojewódzkiej ) do 
skrętu do jeziora Mój -to ten etap  i nie dochodzi do Parczu. Wójt wskazał, iż dokumentację techniczną 
mamy ukończoną i formalnie też  zakończoną.  
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Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż odcinek od Parcza  ( przed wiaduktem w prawo 

przez las ) do -pętli mazurskiej - tam nie jest planowany do  inwestycji, tylko do oznakowania jako szlak 

rowerowy.  

Wójt wskazał, iż chodzi mu o sam Parcz - tam jeżeli chodzi o dokumentację techniczną później 

doprojektowywaliśmy odcinek za sklepem – czy to jest skończone ? 

Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż jest to nieskończone i jest pozwolenie na budowę. 

Wójt Gminy Kętrzyn wyjaśnił, iż drugi etap to odcinek od skrętu do jeziora Mój w kierunku Parcz ( skręt 

przed wiaduktem ) . Do wiaduktu mamy ścieżkę bitumiczną, natomiast od wiaduktu  wpięcie do w pętli 

mazurskiej jest oznakowane-  docelowo droga szutrowa i będzie to stanowiło 1 całość. Podsumowując 

ze ścieżki wielkich jezior mazurskich będzie można zjechać i dojechać do Kętrzyna. Dodał, iż ma  

nadzieję, to też już jest na ukończeniu, jeżeli chodzi o dokumentacje techniczne dla odcinka Kętrzyn-

Święta Lipka, a także Nowa Różanka-Solanka.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/256/2022 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Zwiazkowi Gmin 
„Barcja” w Kętrzynie na realizacje 
zadania „ Budowa ścieżki rowerowej na 
odcinku Kętrzyn – Gierłoż –Parcz–etap I 

 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Kętrzyn w latach 2022-2028 

Kierownik Referatu Pan Marek Lemieszek wyjaśnił, iż poprzedni wieloletni program gospodarowania 

mieszkaniowym  zasobem gminy Kętrzyn przestał obowiązywać, gdyż upłynął okres, na który był 

uchwalony. Projekt nowego programu zawiera elementy obowiązkowe, wymagane przez przepisy 

ustawy. Jest to prognoza dotycząca wielkości oraz stanu technicznego zasobu mieszkaniowego, analiza 

potrzeb oraz plan remontów i modernizacji wynikających ze stanu technicznego,  planowana sprzedaż 

lokali w latach 2022-2028, zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszu,  sposób i zasady 

zarządzania lokalami i budynkami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy, źródła  

finansowania gospodarki mieszkaniowej w kolejnych latach, wysokość kosztów w kolejnych latach z 

podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, koszty remontów, koszty modernizacji lokali i budynków, a 

także koszty inwestycyjne, inne działania mające na celu poprawę wykorzystania i racjonalizację 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. W skład zasobu mieszkaniowego gminy wchodzą 64 

lokale mieszkalne. Łączna powierzchnia użytkowa tych lokali to 2877 m², czyli średnio wychodzi około  

45 m² na 1 lokal mieszkalny. Założyliśmy, że liczba tych mieszkań będzie stopniowo malała - doczesny 

spadek jest stosunkowo niewielki, biorąc pod uwagę tempo sprzedaży lokali mieszkalnych -w roku -

bieżącym i poprzednim. Przyjęto, że do 2028 roku zostanie sprzedanych 9 lokali mieszkalnych. Rocznie 

to jest do 2025 roku, są to 2 lokale mieszkalne do sprzedaży. Trudno oszacować ile dokadnie uda się 

sprzedać, lecz łącznie to jest 9 lokali mieszkalnych w okresie obowiązywania tego programu. Dodatkowo 

program określa, iż około 50% lokali znajduje się w średnim stanie technicznym, są też lokale, które 

wymagają napraw i remontów. Dlatego też przewiduje się kwoty przeznaczone na poprawę stanu - za 

punkt wyjściowy w sprawie kosztów przyjęliśmy zamknięty rok 2021, na podstawie którego mogliśmy 

określić pełny, cały rok.  Program przewiduje również stosowanie zniżek w czynszu od stawki bazowej w 

2 aspektach - w zależności od wyposażenia lokalu i w zależności od średniego dochodu za okres 3 

miesięcy poprzedzających złożenie wniosku o obniżkę przypadającego na 1 członka gospodarstwa 

domowego. W zależności od składu lokalu, od jego wyposażenia, te zniżki -wyglądają następująco - 

obniżka o 10% od stawki bazowej, jeżeli lokal mieszkalny posiada własne ogrzewanie piecowe, nie ma 

ogrzewania centralnego,  obniżka również o 10% w przypadku, gdy w lokalu nie ma pomieszczenia wc                

( jest na zewnątrz, czyli poza lokalem). Drugi pakiet obniżek, dotyczących dochodu członków 

gospodarstwa domowego, kształtuje się następująco- jeżeli średni dochód za 3 miesiące poprzedzające 

złożenie wniosku o obniżkę w gospodarstwie jednoosobowym nie wnosi nie więcej niż 50% od niższej 

emerytury ( na dzień dzisiejszy to około 1300 zł) to obniżka ta od stawki bazowej wynosi 50%. Natomiast 

dla gospodarstwa wieloosobowego jeżeli średni dochód za okres 3 miesięcy poprzedzających 

przypadający-na 1 członka gospodarstwa domowego wnosi nie więcej niż 40% najniższej emerytury, 

wówczas obniżka wynosi 30%. Program zakłada dalszą sprzedaż lokali mieszkalnych i nie przewiduje 

budowy nowych lokali mieszkalnych.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/257/2022 w sprawie przyjęcia 
Wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym 
zasobem Gminy Kętrzyn w latach 2022-
2028 

 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

gruntowej zabudowanej położonej w Karolewie na rzecz dzierżawcy 

Wójt Gminy Kętrzyn Pan Paweł Bobrowski wyjaśnił, iż uchwała dotyczy wniosku złożonego przez 

dzierżawcę lokalu/budynku, który posiada zawartą umowę na okres 10 lat od 2016 roku. Ta umowa 

dotyczy gruntu, który został zbudowany przez dzierżawcę na podstawie pozwoleń na budowę. Jest tam 

w tej chwili budynek użytkowy, wybudowany zgodnie z pozwoleniem na budowę. W związku z tym 

dzierżawcy przysługuje prawo zakupu tej nieruchomości, bez stosowania drogi przetargowej. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/258/2022 w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej nieruchomości 
gruntowej zabudowanej położonej w 
Karolewie na rzecz dzierżawcy 
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Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 
 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa za rok szkolny 2022/2023 w Gminie 

Kętrzyn 

Inspektor ds. oświaty Pani Anna Abramowicz wyjaśniła, iż zgodnie z zapisem art. 39a ust. 3 ustawy prawo 

oświatowe, średnią cenę jednostki paliw w gminie określa na każdy rok szkolny rada gminy w drodze 

uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliw w gminie. Z uwagi na fakt, iż  na terenie gminy wiejskiej 

Kętrzyn nie mamy stacji paliw, do wyliczenia średniej ceny jednostki paliw w gminie na rok 2022-23 

przyjęto ceny paliw obowiązujących na 5 stacjach benzynowych na terenie gminy miejskiej Kętrzyn.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/259/2022 w sprawie określenia 
średniej ceny jednostki paliwa za rok 
szkolny 2022/2023 w Gminie Kętrzyn 

 
 
 
 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat jak również trybu ich pobierania 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Robert Trusewicz wyjaśnił, iż w dniach od 5                       

do 18 maja 2022 roku w GOPS Kętrzyn została przeprowadzona kompleksowa kontrola Urzędu 

Wojewódzkiego  z zakresu pomocy społecznej. Organ kontrolujący zlecił, aby w uchwale w załączniku § 

2 ust. 1 została podana kwotowo wysokość maksymalnej kwoty za 1 godzinę usług opiekuńczych w 

gminie Kętrzyn. Dotychczasowa uchwała miała zapis, że wysokość 1 godziny usług opiekuńczych wynosi 

3,5% kryterium dochodowego ustawy o pomocy społecznej, osoby samotnie gospodarującej. Natomiast 

organ kontrolujący uznał, że obywatel powinien wiedzieć, ile wynosi dokładna kwota, więc kazał 

wprowadzić taki zapis do § 2 ust. 1, że 1 godzina usług opiekuńczych w gminie Kętrzyn wynosi 3,5% 

kryterium dochodowego ustawy od osoby samotnie gospodarującej- to jest 27 zł.  Kierownik GOPS dodał, 

iż  podawał argumenty, że ta kwota jest podawana w każdej decyzji administracyjnej, do każdego 

indywidualnie i że wprowadzenie takiego zapisu spowoduje, że przy każdej zmianie kryterium 

dochodowego trzeba będzie tę uchwałę zmieniać. W  zaleceniach pokontrolnych na piśmie otrzymał 

jednak zalecenie, żeby taką zmianę wprowadzić. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/260/2022 w sprawie 
szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych 
dla osób z zaburzeniami psychicznymi 
oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat jak również trybu ich pobierania 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
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Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

i mieszkaniach chronionych 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Robert Trusewicz wyjaśnił, iż podobnie jak w 

poprzednim projekcie uchwały  organ kontrolujący zlecił, żeby w treści oprócz zasad ponoszenia odpłat 

za usługi w schronisku dla osób bezdomnych oraz dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

znalazł się zapis, że odpłatność powinna też być ponoszona za pobyt w ośrodkach wsparcia i 

mieszkaniach chronionych -  dodaliśmy § 7 ust. 1 , który odzwierciedla uwagi kontrolujących.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Uchwał Pani Iwona Pietkiewicz poinformowała, iż komisja pozytywnie 

opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Pan Tomasz Wyszomirski poinformował, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Katarzyna Rodak poinformowała, iż komisja pozytywnie opiniuje 
przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego Pani Barbara Bukowska  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji  Oświaty Pani Leokadia Kajcińska  poinformowała, iż komisja pozytywnie 
opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji Skarg wniosków i Petycji Pani Beata Bohdanowicz  poinformowała, iż komisja 
pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała tytuł projektu uchwały, a następnie poddała ją pod głosowanie. 

Radni 14 głosami „za”  podjęli uchwałę 

Nr L/261/2022 w sprawie 
szczegółowych zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w ośrodkach 
wsparcia i mieszkaniach chronionych 

 
Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Ad pkt 7 Stanowiska, oświadczenia, opinie , apele 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do rady gminy wpłynęła prośba poparcia petycji 

ogólnopolskiego stowarzyszenia kominki i piece w zakresie obniżenia statki VAT na drewno opałowe. 

Treść pisma przekazano radnym drogą elektroniczną. Przygotowano również propozycję stanowiska rady 

gminy w zakresie poparcia wyżej wymienionej petycji. Przewodnicząca Rady Gminy odczytała treść 

przygotowanego stanowiska, a następnie poddała pod głosowanie jego przyjęcie.  
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Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Ad. pkt. 8  Interpelacje i zapytania radnych 

 

Brak dyskusji.  

 

Ad. pkt 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 

Brak 

 

 

Ad.pkt 10 Przyjęcie protokołu z sesji  

 

 Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z sesji z dnia 8 czerwca 2022 roku 

 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2022 roku 

 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 
 

Ad pkt 11 Sprawy różne  

 

1/ Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Marzena Juchniewicz poinformowała zgromadzonych, iż do 

Rady Gminy skierowano pismo Burmistrza Miasta Kętrzyn w sprawie zajęcia stanowiska i propozycji 

spotkania w celu wypracowania wspólnego porozumienia z w zakresie funkcjonowania komunikacji 

miejskiej na terenie gminy Kętrzyn. Pismo przekazano radnym drogą elektroniczną. Przewodnicząca 

Rady Gminy zaproponowała przekazać pismo Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, celem przeanalizowania 

sprawy i przedstawienia opinii w tym zakresie. 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 



Protokół z sesji Rady Gminy Kętrzyn z dnia 07 września  2022 roku Strona 15 
 

2/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o petycja w zakresie utworzenia młodzieżowej rady 

gminy. Treść petycji przekazana została drogą, radnym drogą elektroniczną. Przewodnicząca Rady 

Gminy zaproponowała przekazać pismo Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, celem przeanalizowania 

sprawy i przedstawienia opinii w tym zakresie. 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

3/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała o piśmie, jakie wpłynęło do rady gminy w zakresie 

informacji dotyczącej trwających konsultacji w sprawie projektu zmiany małopolskiej uchwały 

antysmogowej. Pismo ma charakter informacyjny i zostało przekazany radnym drogą elektroniczną. 

4/ Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż do rady gminy wpłynęła petycja mieszkańców Starej 

Różanki. Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przekazać pismo Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji, celem przeanalizowania sprawy i przedstawienia opinii w tym zakresie. 

Przebieg głosowania : 
„za” : 14  radnych : Biała Serafina, Katiuszyn Mirosława, Bukowska Barbara, Dziemiela Wiesław 

     Juchniewicz Teresa,  Pietkiewicz Iwona, Wyszomirski Tomasz,  
       Rodak Katarzyna, Olechnowicz Renata, Żukowska Adriana , Rutkowski    
      Zbigniew, Bohdanowicz Beata, Kajcińska Leokadia, Tomasik Mirosław 

             „przeciw”  :   0 radnych 
  „wstrzymało się” :   0 radnych 

 

5/ Wójt Gminy Kętrzyn przypomniał, iż od października 2021 roku, na trenie gminy utworzyliśmy punkt 

konsultacyjno-informacyjny dotyczący programu czyste powietrze, który skierowany jest do mieszkańców 

na wymianę źródła ciepła w budynkach jednorodzinnych. Został przeprowadzony ranking gmin w zakresie 

realizacji programu  i my, jako jedyna gmina z powiatu Kętrzyńskiego, znaleźliśmy się na, na tejże liście 

najbardziej aktywnych gmin w zakresie czystego powietrza. Dodatkowo złożyliśmy również wniosek do 

wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska o dofinansowanie, jeżeli chodzi o nabór dotyczący 

programu ciepłe mieszkanie, skierowanego do właścicieli lokali mieszkalnych w budynkach 

wielorodzinnych - kwota dofinansowania, to jest niecałe 7 500 000 zł.  

6/ Wójt Gminy Kętrzyn  zaprosił wszystkich mieszkańców na zbliżające się dożynki gminne.  

 
Protokół zakończono . Protokół zawiera 15 stron oraz 13 załączników. 
 
 
 
 
 

Protokołowała :              Przewodnicząca Rady Gminy  
 
 

    Inspektor ds. obsługi rady                Teresa Marzena Juchniewicz   
              Jagoda Pyrka  


